
 

 

24-2-2021 

Noord-Holland-Noord: bereikbaar voor weinig geld 

Ongeveer 100 van 150 Tweede Kamerleden komen uit de Randstad. En dan vooral uit de 

grote steden. Dat is nu zo en zal na de verkiezingen niet wezenlijk veranderen. Het ambtelijk 

apparaat in Den Haag heeft primair een Randstad-oriëntatie. 

Hoe lang heeft het niet geduurd voordat Brabant erkenning kreeg als economische motor? En 

hoe lang heeft politiek en ambtelijk Den Haag niet gedacht dat je Zwolle aan het begin met 

een S schrijft, in plaats van met Z.? 

 

Parlementariërs met roots ‘in de regio’ blijken essentieel om de belangen én potenties in de 

nationale politieke arena te agenderen. In dit videogesprek zien we het voorbeeld van Gijs van 

Dijk (PvdA), woonachtig op Tessel. 

 

Thema is de verbinding van de verstedelijkings-ambitie van Noord-Holland-Noord met 

mobiliteit en infrastructuur. Het blijkt dat met een relatief kleine extra investering van ca. € 

250 miljoen, de bouw van 60.000 woningen mogelijk wordt. 

Bekijk het videogesprek:https://nhnext.nl/nhn-op-de-kaart-in-den-haag-in-gesprek-met-gijs-

van-dijk/ 
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